
  
 

 

 

Dalarnas Ishockeyförbund  2021-03-21 

Ordförandekonferens, Teams  Kl. 10.00 

 

 

§1 Öppnande kl. 10.00 

 

§2 Inledning och upprop 

 

Närvarande: 

Avesta BK, Johan Söder (telefon) 

Björbo IF, Mikael Hellgren 

Falu IF, Conny Tillman 

Falu IF, Martin Ogemar 

Hedemora SK, Mikael Gråbo 

IFK Ore, Daniel Edling 

Leksands IF, Ulrika Gärdsback 

Mora IK, Lars Lisspers 

Orsa IK, Dennis Färnström  

Skogsbo SK, Rolf Laki 

Svegs IK, Pärra Jonsson 

Säters IF, Helena Åkerberg Hammarström 

Älvdalen HC, Lars-Erik Wiik 

Dalarnas Ishockeyförbund: Rolf Rickmo, Jan Eljas, Conny Midér, David Holst, Maria F 

Andersson. 

RF SISU Dalarna: Peter Berglund 

 

 

 

Anmälda men ej medverkan: 

Ludvika HF, Mattias Holmström 

Ej anmälda föreningar: 

BK Ockra 

Borlänge HF 

Häradsbygdens SS 

Kvarnsvedens GoIF IK 

Malungs IF 

Skedvi/Säter IF 

Smedjebackens HC 

Vansbro AIK 

 

 

 

 

 

 

 



  
 

 

 

 

 

§3 Covid-situationen  

Samtliga matcher, camper, cuper mm. är i dagsläget inställda förutom den yrkesmässiga 

verksamheten. Möjlighet att komma igång med camper, cuper i april-maj är idag osäkert. Hur 

det blir därefter styrs av vaccineffekten och smittoläget. Löpande information skickas ut.  

 

§4  Rörelsesatsning i skolan – RF/SISU presenteras av distriktschef Peter Berglund 

Föredragning av Peter Berglund, Rörelsesatsning i skolan.  

RF-SISU Dalarna genomför Rörelsesatsningen i skolan på uppdrag av Riksidrottsförbundet. 

Bakgrund till satsningen är att alltför många barn och unga idag är stillasittande vilket i det 

långa loppet ger en dålig folkhälsa. Forskningen visar på vilka positiva effekter rörelse har.  

Rörelsesatsningen i skola startade 2018 och då med 5 skolor i 2 kommuner, idag kommer inte 

alla med som söker. Denna möjlighet gäller såväl kommunala som friskolor, och det är den 

enskilda skolan och rektorn som avgör om de vill delta eller inte. Se mer i bifogad pp. 

 

Rätt till idrott, alla föräldrar har inte en ekonomiskt möjlighet att låta sina barn utöva idrott. 

Möjlighet finns att söka bidrag, 2000kr per deltagare kan man söka och som kan användas till 

just de som p.g.a. ekonomi ej kan delta. Det är ledare som söker.  

Chansen att prova på utan en massa kostnader oavsett ålder. 

Fritidsbanken finns på antal orter att tillgå, där får man låna diverse utrustningar. 

Många föreningar har prova på material. 

Idag med rådande läge har det även uppstått problem där föräldrar blir permitterade/varslade, 

har de ekonomi låta barnen fortsätta/delta, hur kan vi arbeta med detta? 

 

Mottagandet i föreningen, hur tas nya deltagare emot och hur är föreningarna rustade för 

detta? I många lagidrotter kan det idag kan vara svårt att börja idrotta senare, hur kommer 

man in i verksamheten trots senare start? Vilket rekryteringsarbete finns det, hur jobbar man 

med den frågan? 

 

Rörelsesatsning i skolan är nystartad, hur ska vi framledes få föreningarna inblandade 

praktiskt? 

Man kommer titta på skolar och vilket föreningsliv som finns nära. Man vill få möjlighet till 

att disponera hall/anläggning kostnadsfritt mellan 14.00-17.00, d.v.s. tider innan ordinarie 

föreningsverksamhet drar igång.  

 

Ishockeyn i Dalarna borde kunna göra något tillsammans, många är ideella inom 

föreningsverksamheten och vissa gånger kanske kraft och resurser saknas. 

Idag finns det Idrottskonsulenter från RF SISU i varje kommun, tidigare hade konsulenterna 

specifika idrotter som de ansvarade för. Det nya upplägget gör att de både får ett bättre 

samarbete med kommunerna men även kommer närmare föreningarna.  

Maria och Rolf får i uppdrag att samordna kontaktuppgifter per kommun, med 

kontaktuppgifter till fritidschef, förening och konsulent (RF SISU). 

För övrigt har Dalarna fått en igång en bra dialog med fritidscheferna i kommunerna, där bl.a. 

Dalarnas Ishockeyförbund och Rolf Rickmo varit mycket aktiv och konstruktiv i mötena.  

 



  
 

 

 

§5 Distriktslagsverksamheten / TV-Pucken Kval 2021 – Jan Eljas föredragande 

Med anledning av rådande läge är samtliga camper/samlingar inställda tills vidare. Ser över 

möjligheten att kalla till nån enstaka samling innan sommaren. Utvecklingskommittén har 

skickat ut erbjudande till våra föreningar, då vi i dagsläget inte kan genomföra samlingar 

erbjuder vi istället föreningarna att komma ut till föreningarna, där distriktslagstränarna 

deltar/håller i träning.  Detta har slagit väl ut, positivt gensvar. Väl ute i föreningen förankrar 

vi våra tankesätt hur vi tänker hockey, kommer med tips och råd. Bra för ungdomarna att få 

höra en annan röst på träningarna och att man får möjlighet att köra andra övningar nu när de 

endast får bedriva träning och inga matcher.  

Arrangera TvP kval, killar i Leksand (Falun backup), tjejer i Mora klart. Samma 

gruppindelning som sist. Vi har en bra dialog med SIF och med våra föreningar. 

 

Speldatum och arenor är planerade till: 

Killar 10/9 – 12/9 Leksand (Falun) 

Tjejer 17/9-19/9 alt. 24/9-26/9 Mora 

 

Samma gruppindelning som 2020. 

 

Uttagningar, sommarcamp samma upplägg för kille och tjej. Efter veckan tas en bruttotrupp 

ut. 

Kommer kalla ungdomsansvariga till ett separat möte nu under våren. 

Spontanhockey har mer eller mindre försvunnit, positivt med corona är att flertalet små isar 

ute i länet blivit uppspolade denna vinter. 

Laguttagningar, en transparent process, inför kommande år hur är tanken? Utifrån rådande 

läge då vi inte kunnat genomföra camper och träningar som planerat, därav erbjudandet om 

distriktslagstränare som kommer ut till föreningarna och håller i träningar och därigenom får 

träffa spelarna. Även sommarcampen kommer att utökas i antal.  

Kostnader för deltagande, pris ej fastställt i dagsläget beror på kostnader man har i form av 

hallhyra, mat mm. Hur gör alla föreningar med avgifterna, betalar spelare själv eller står 

föreningen för den kostnaden? 

Förbundet gör en sammanställning och skickar ut. 

 

§6 Funktionärskommittén – Conny Midér föredragande 

FK är oroliga inför domartillgången till nästa säsong, inget statusläge på domare i dagsläget, 

vi hoppas att det finns ett sug att komma igång igen. Oro över rekrytering, ska vara fyllda 15 

år för att få döma som distriktsdomare. Under aug sep finns en önskan från FK om 

föreningarna kan bistå med internmatcher där nya förmågor kan få prova på. 

Föreningsdomarkurser, 10 deltagare/kurs/förening är bra.  

Mora, hur ska vi inspirera domare till att fortsätta?  

Utvärdera och se till att de är delaktiga, ungdomsdomare hur mycket har de dömt? Svårt att få 

en sammanställning av dessa då de inte alla gånger finns i TSM. 

Hur blev det med kursavgifter när de inte fick döma? Avgiften avser kostnaden för kursen. 

Efter bokslut kan vi få en överblick om en ev. lösning med reducering av kursavgift 

kommande säsong. 

 

 



  
 

 

 

HSK, i Hedemora pratar domaren med spelarna innan matchen där man bl.a. går igenom nya 

regler m.m. vilket ger en bättre relation mellan spelare och domare under matchen. Spelare 

ledare får en annan förståelse för domaren och reglerna.  

 

Planering fortgår utifrån att det blir en normal säsong, information till samtliga föreningar 

gällande föreningsdomarkurser för säsongen 21/22. Västerdalarna har få distriktsdomare, 

vilket genererar höga resekostnader. Viktigt att vi får ihop domarverksamhet i alla föreningar.  

 

DAIF huvudsakliga uppgift är att ha kontroll på föreningens samtliga spelare från U16 och 

upp, om spelare slutar varför, möjlighet att fånga upp dessa i domarverksamheten, dessa har 

ofta bra spelförståelse då de själva spelat, får vi in spelare som haft lång spelarutbildning får 

vi bättre domarkvalitet,  

 

§7 Utbildningskommittén – Rolf Rickmo föredragande 

Digital utbildnings plattform, i grunden kommer det bli utbildning både digitalt och fysiskt.  

Utbildning för distriktsinstruktörer, 6st ska nu gå 16-18 april, 1 MV, 1 Trl och 4 övriga. 

Intresset har varit stor för platserna så ett urval har gjorts.  

 

§8 Region Ishockey Väst / Hockeykontorsläge – Rolf Rickmo föredragande 

Arbetet har påbörjats för implementering av Hockeykontor kommande säsong 2021-2022. 

Rekryteringsföretag har anlitas för att färdigställa annonsutförande och intagande av 

ansökningar samt gallring till lämplig intervjunivå för Hockeykontorschef. Antas vara 80-100 

som kommer att söka tjänsten 

 

Tävlingskonsulent är redan tillsatt för att påbörja arbetet inför 2021-2022 (regionsserier).  

Bosse Jansson är den som fått uppdraget tillsvidare.  

 

Årsmöte för RFIV 2021-06-15. 

 

§9 Nationell information från SIF – Rolf Rickmo föredragande 

-Hockey-VM I Riga 

-Tre Puckar, Ishockeyns väg genom och ur pandemin: 

Återstart-Nystart-Ny spelplan, diskussioner pågår om hur serier ska se ut. Är det vettigt att 

åka kors och tvärs i hela landet och spela matcher oavsett pandemi eller inte? 

Beredningsgrupp till valberedning. 

Svenskhockey.tv 

Ordförandekonferens 16 april med bl.a. förberedande behandling av motioner inför 

Förbundsmötet 11 juni. 

 

§10 Årsmöte 2021 (Valberedning har möjlighet till inlägg)  

Årsmöte 2021 är planerat till den 5 juni 2021 Kl. 10.00 och kommer att ske digital (om ingen 

förändring sker under radande omständigheter). 

Motioner/Förslag till årsmötet ska vara kansliet tillhanda senast 5 maj. 

 

 

 



  
 

 

Ledamöter vars mandattid går ut: 

 

Rolf Rickmo (ordf. 1 år) 

Jan Eljas (Utveckling) 

Jyrki Sivenius  (Tävling) 

Conny Midér (Funktionär) 

Malin Andersson (Utbildning) 

 

 

Valberedning: Rolf Laki, Ann-Christin Östlund-Bäckehag och Lars Lisspers 

 

§11 Inkomna frågor 

Vad ger ni era ledare -Arvode, kläder, sociala sammankomster, rabatt på träningsavgifter 

mm? 

Utrustning Målvakter 

Kansliet gör ett utskick gällande ovanstående och hur föreningar gör med avgifter gällande 

distriktslagsverksamhet, betalar spelare själv eller står föreningen för den kostnaden? 

 

§12 Utmärkelser till ledare och uppmärksamma föreningars jubileum 

Dalarnas Ishockeyförbund önskar få veta om jubileum o.d. som föreningar har och även då att 

bli inbjudna till dessa tillfällen.  

Ansökan om utmärkelse finns på Dalarnas Ishockeyförbunds hemsida. 

 

§13 Nytt mötesdatum 

Nästa möte planeras till söndagen den 25 april 2021 kl. 17.00 via Teams. 

 

§14 Avslutning 

Ordförande Rolf Rickmo tackade alla medverkande för ett bra och konstruktiv möte och 

avslutar därmed mötet.  

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

………………………   ……………………. 

 

Maria F Andersson   Rolf Rickmo  

     

 

 

  

  

 

 

 


